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Socialudvalget

Til: Socialministeren
Dato: 7. april 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 378
Ministeren bedes kommentere udtalelserne om at skære i handicaphjælpen fra 
formanden for socialcheferne i Danmark i Jyllandsposten den 1. april 2010?

Spørgsmål 379
Ministeren bedes redegøre for om det er korrekt, at udgifterne er forøget i det 
omfang, som formanden for socialcheferne henviser til, eller om der i disse tal 
også skjuler sig lovgivningsmæssige ændringer, som kommunerne er blevet 
kompenseret for i forbindelse med deres vedtagelse?

Spørgsmål 380
Er ministeren også af den opfattelse, at det er borgernes urimelige krav, der er 
skyld i at udgifterne har udviklet sig i den fart, som formanden for socialcheferne 
giver udtryk for?

Spørgsmål 381
Vil ministeren bekræfte, at det er kommunernes sagsbehandlere, og ikke 
borgerne selv, der bevilger kompensation til personer med handicap, og at det 
forventes at ske med udgangspunkt i lovgivningen og en korrekt udredning af 
borgernes behov?

Spørgsmål 382
Vil ministeren bekræfte, at der ikke i dansk velfærdspolitik er tale om velfærd til 
normale grupper og særlige grupper, men at velfærdspolitik omfatter alle 
mennesker med behov for støtte i henhold til dansk velfærdslovgivning?
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Spørgsmål 383

Er ministeren ikke bekymret over den retorik, der vinder frem i kommunerne i 
deres argumentation for at sætte fokus på deres økonomi, hvor de kommunale 
politikere og deres embedsfolk peger fingre ad de grupper, der har behov for 
kommunal støtte?

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Anne Baastrup (SF)
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Baastrup@ft.dk
og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand.


